
ゲスト･スピーカーのトレーニングにも
ご期待ください！

開催

Christian Drapeau /MSC.
クリスチャン  ドラポー/理学修士

幹細胞科学者、ジュネス  サイエンスアドバイザー
Stem Cell Scientist, Jeunesse Scientific Adviser
干细胞科学家、婕斯科學顧問

クリスチャン・ドラポ―は幹細胞の専門家で、再生医療と健康の研究で世界的な評価を得てい
ます。栄誉をもってマックギル大学を卒業し、神経生理学の理学学士と理学修士を取得しました。
彼の研究は脳における植物学のユニークな研究を含み、それによって植物ベースの幹細胞研究
で特殊的な専門知識に至りました。彼は、身体の自然な再生能をサポートする植物エキスの発見、
研究、開発で有名です。
ジュネス  サイエンスアドバイザーとしての責務に加え、植物の発見や研究だけでなく、ウェル
ネス製品イノベーターおよび国際的なスピーカーとして世界中を飛び回っています。
ベストセラーの著者であり英語、フランス語、スペイン語に堪能です。

Christian Drapeau is a stem cell specialist who has attained global recognition for his work in regenerative 
medicine and wellness. He graduated with honors from McGill University, earning a Bachelor of Science in 
Neurophysiology and a Master of Science in Neurophysiology.
His research includes the unique study of botanicals on the brain, which led to his specialized expertise in 
plant-based stem cell research. He is known for the discovery, research and development of plant extracts 
that support the body’s natural regenerative potential.
In addition to his duties as a Jeunesse scientific adviser, he travels the globe for not only plant discovery 
and research, but also as a wellness product innovator and an international speaker. A best-selling author, 
he is fluent in English, French and Spanish.

Christian Drapeau是一位干细胞专家，因其在再生医学和健康方面的工作成果而获得全球认可。
他以优异的成绩毕业于麦吉尔大学，获得神经生理学理学士学位和神经生理学理学硕士学位。
植物性药物对大脑的独特研究是他的研究项目之一，这使他在植物干细胞研究方面具有相当的专
业领域。他以发掘、研究和开发植物提取物来优化身体自然再生潜力而闻名。
除了担任婕斯科学顾问之外，他不仅在全球进行植物发掘和研究工作外，也是一位营养补充品的革新
者以及国际讲师。他也是一位畅销书作家，并精通英语，法语和西班牙语。
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